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Protokoll nr 8 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2025-02-13 

 

§ 107. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte och öppnade därefter 

mötet.  

§ 108. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 109. Protokolljustering. Protokoll 2025-01-15. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 110. Skrivelser 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
Åtgärdslistan gicks igenom och godkändes. 
 
§ 111. Licenser/Övergångar  
Inga aktuella övergångar att hantera. 
 
§ 112. Återstartsstöd.  
Alla utbetalda återstartsstöd har rapporterats genom artikel till Nabben.   
 
§ 113. Rapporter 
Ordförande 

• 15/1. Henriksen frågar för Nabben 1/25 
• 23/1. Sammanställning ekonomiska stödsystem. Remiss till RF 
• 3/2. Ledaren. Till Nabben 1/25 
• 5/2. Skrivning Stor Grabb för utdelning under SM-tävlingarna i Stånga 
• 13/2. Varpa idrottskontakt med RF. Teamsmöte 
• Löpande arbete 

 
Ylva Mellin 

• Inget nytt 

 



Sekreterare 

• Skrivit protokoll för VU-möte 250115 
 

Kassör  

● VU beslutade att förbundskassör Lars Håkansson under morgondagen tar kontakt 
med Boa Johansson i ekonomiska frågor inför förbundsmötet  
 

Peter Mattsson 
• Inget nytt 

 

Mikael Nilsson  

• Stångaspelen är nominerade till ”Årets Evenemang” på Idrottsgalan 

• FGI kommer ha årsmöte den 13 mars i Roma  
 
Varpakonsulenten 
Har gjort: 

• 23/1. Ekonomiska stödsystem, remiss till RF 
• 12/2. RF-träff, SF inträden 
• 13/2. RF-träff, Ny RF kontakt Angelika 
• Arbete med Nabben och verksamhetsberättelse 
• Löpande arbete 

 
§ 114. SM 2025 och framåt 

Arbetet med SM i Stånga fortgår. Gotlands Varpaförbund arbetar med att få föreningar som 

kan vara med och hjälpa till under SM, en del föreningar har anmält intresse.  

 

SM i hästsko kommer att vara i två dagar 19-20 juli. 19 juli i Arvika och 20 juli i Kil.  

 

SM i pärk, tävlingsbestämmelser håller på att arbetas fram. 

 

SM-veckan. Hästskovarpa är eventuellt intresserade av att delta på SM-veckan. Ansökan ska 

inkomma under mars månad. Jan Larsson tar fram lite mer information kring 

ansökningsprocessen och tar kontakt med Peter för vidare diskussion.  

 

§ 115. Ekonomi, Projektstöd 65+, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

Finns medel kvar för skolsamverkan och Projektstöd 65+.  

 

§ 116. Beslut om inköp 

Inget nytt. 

 

§ 117. Nabben 

Nabben nr 1/25 har manusstopp den 15 februari.  

 

Diskussion fördes kring att det är svårt att få artiklar som ska vara med i nabben och 



eventuell förändring kring antal utgivelser per år.  

 

§ 118. Förbundsmöte 29-30 mars 2025 

Inget nytt.  

 

§ 119. Övriga frågor 

Inga övriga frågor förelåg.  

§ 120. Nästa VU-möte  

VU beslutade att ställa in VU-mötet i mars månad och i stället har ett digitalt styrelsemöte 

den 27 mars kl 18.00 via teams. 

§ 121. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte och avslutade därefter mötet. 

 

13 februari 2025 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


